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Negotova usoda podrejenih delničarjev

TV SLOVENIJA 1, 18.11.2014, DNEVNIK, 19.06

MANICA J. AMBROŽIČ: Ustavno sodišče je včeraj preložilo odločitev o izbrisu lastnikov bančnih obveznic in
za dodatna pojasnila zaprosilo sodišče Evropske unije v Luksemburgu, kot je znano, so se konec minulega
leta mali delničarji obrnili na ustavno sodišče, država je namreč izbrisala skoraj pol milijarde evrov bančnih
obveznic. Mali delničarji menijo, da jih je država neupravičeno razlastila, predvsem zato, ker nobena banka
ni končala v stečaju.
FLORJAN ZUPAN: Očitki predlagateljev ustavne presoje: državnega sveta, varuhinje človekovih pravic in
več kot 10 posameznikov, so, da je Slovenija ukrepala le na podlagi smernic Evropske unije, brez potrditve
parlamenta, da gre za posege za nazaj in za poseg v zasebno lastnino, 18 decembra lani je banka Slovenije
razlastila za 441 milijonov evrov podrejenih obveznic petih bank, čeprav nobena ni končala v stečaju.
DR. BOŠTJAN JAZBEC (guverner Banke Slovenije): Zavedati se je potrebno, da so se izbrisi podrejenega
dolga potem, ko so se zgodili v Sloveniji lanskega leta, zgodili še v Avstriji in na Portugalskem, kar pomeni,
da očitno prihaja do evropskega razčiščevanja.
RAJKO STANKOVIČ (predsednik Združenja malih delničarjev MDS): Menim, da se je ustavno sodišče
postavilo na stališče, da ne more z gotovostjo pritrditi argumentom vlade, da je slepo sledila navodilom
iz Evrope.
ZUPAN: Država za zdaj nima denarja v proračunu za morebitna povračila, vendar se problema zaveda.
DR. DUŠAN MRAMOR (minister za finance): Ne pričakujemo negativne odločitve, če pa bi do nje prišlo, pa
potem to pomeni deficit po ESA metodologiji v letu 2016.
ZUPAN: Vseslovensko združenje je šlo še dlje in celo vložilo kazenske ovadbe proti upravi Nove Ljubljanske
banke.
JANKO MEDJA (predsednik uprave NLB): To je bil del izrednih ukrepov Banke Slovenije v skladu z zakonom
o bančništvu, če bo stvar kakorkoli spremenjena, mora seveda o tem odločiti ustavno sodišče.
ZUPAN: Premoženje je izgubilo tudi skoraj 100 tisoč malih delničarjev Nove Kreditne banke Maribor, saj
so bile delnice ob ukrepu vredne le še nekaj centov.
ALEŠ HAUC (predsednik uprave Nove KBM): Predlagam, da počakamo na odločitev ustavnega sodišča in
bomo potem ravnali naprej.
ZUPAN: Celotni znesek izbrisa je manj kot desetina denarja, ki smo ga namenili za sanacijo bank, odločitev
evropskega sodišča pa menda ni pričakovati pred letom 2016.
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